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Dodijeljeno više od 14 milijuna eura za rekonstrukciju luke Rab 

Potpisivanje Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekt „Rekonstrukcija luke 

Rab (faza 1 - dio 2) i pristupne ceste“ održano je u srijedu, 28. svibnja 2025. godine u 

Gradu Rabu. 

Ugovor su potpisali potpredsjednik Vlade i ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg 

Butković, ravnatelj Županijske lučke uprave Rab Nenad Debelić i ravnatelj SAFU-a 

Dragan Jelić. 

Riječ je o projektu ukupne vrijednosti veće od 14,3 milijuna eura koji će se sufinancirati 

sredstvima Europske unije, a odnosi se na unaprjeđenje infrastrukture luke Rab kroz 

rekonstrukciju obale (faza 1 - dio 2), čime će se osigurati nužna zaštita akvatorija unutar 

lučkog područja luke. Dodatno, osigurat će se 100 novih komunalnih vezova za 

korištenje lokalnog stanovništva, a rekonstrukcijom prometnica osigurat će se 

funkcionalni pristup i korištenje luke. Cilj projekta je osiguravanje sigurnosti plovidbe 

i prihvata plovila u luci Rab, zaštita imovine luke i korisnika, osiguravanje 

funkcionalnog pristupa luci te dostatnog kapaciteta komunalnih vezova. 

„Realizacijom ovog projekta Rab piše svoju noviju povijest“, rekao je uvodno  

potpredsjednik Vlade i ministar Butković, naglasivši kako je diljem hrvatske obale u 

tijeku veliki investicijski ciklus u luke koji je veći od 500 milijuna eura i to najviše 

zahvaljujući europskim sredstvima koja idu preko Ministarstva, ali i nacionalnim 

sredstvima. „Obnova luka, riva, to je nešto što svi pozdravljaju i nešto što nama koji 

živimo na moru, koji smo okrenuti moru, turizmu, znači jako puno“, rekao je Butković 

i dodao kako nakon današnjeg potpisa ugovora ide natječaj koji će provesti Lučka 

uprava. Također je rekao kako bez europskih sredstva teško možemo realizirati ovako 

velike projekte te da je dobro što u novoj omotnici imamo još dodatnih sredstava, što 

će biti prilika i za nova potpisivanja i nove projekte. 

Ravnatelj Županijske lučke uprave Rab Debelić rekao je kako je ovo jedan vrlo veliki i 

značajan događaj, ne samo za Županijsku lučku upravu Rab nego i za cijeli otok. „Na 

neki način nastavljamo jednu priču koja je započela negdje 2020. godine kada smo 

sustavno i ciljano sa poprilično značajnim sredstvima krenuli u realizaciju kompletne 

rekonstrukcije luke Rab“, istaknuo je te podsjetio kako su te godine započeli s 



rekonstrukcijom glavnog zaštitnog lukobrana Pumpurele, a prošle godine je završen 

jedan vrlo veliki projekt - izgradnja sekundarnog lukobrana koji je bio primarno za 

zaštitu tu luke. Ravnatelj Debelić zahvalio je Ministarstvu, ministru i SAFU-u na, kako 

je rekao, pomoći i prepoznavanju projekta „koliko je važan za otok, koliko nam 

unaprjeđuje zaštitu luke, ali i koliko razvijamo daljnju vezu našeg otoka sa ostalim 

otocima i sa kopnom“, izjavio je ravnatelj Debelić. 

„Ovo je stvarno velik projekt koji će promijeniti vizuru ove luke i ove šetnice i stvarno 

mislim da će građani Raba uživati u tome. Mi smo ponosni što ćemo ovaj projekt 

provoditi i uvjeren sam da će završiti uspješno zajedno u partnerstvu sa nama“, izjavio 

je ravnatelj SAFU-a Jelić te je čestitao svima na projektu.  

„Ja sam zaista i kao Rabljanin i kao gradonačelnik, otočanin ovoga prekrasnog otoka 

danas posebno zadovoljan. Zahvaljujem apsolutno svima koji su u tome sudjelovali da 

doprinesu da možemo započeti sa realizacijom ovako vrijednog projekta“, istaknuo je 

gradonačelnik Grada Raba Nikola Grgurić. „Ovo je projekat za kojeg se živi, ovo je 

projekat kojim se pokazuje na koji način, barem ja dok sam ovdje zajedno s vama i 

našim sugrađanima, želimo raditi i funkcionirati na ovom otoku i u ovom gradu“; 

zaključio je rapski gradonačelnik. 
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